

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)

*由 2018 年 1 月 22 日起，本學將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/10C/17-18

敬啟者：

輔導班

為鞏固學生的學科基礎能力，並加強對課程內容的訓練，本校提供輔導班予 貴子弟，請 貴家長敦促 貴子弟依時出席及努力學習。詳情如下：

科目(對象)	中文科 (小三至小六)
	數學科 (小三至小五)
日期	逢星期二及星期三
時間	早上七時五十分至八時二十五分
期間	二零一七年九月二十六日至十二月十三日

請 貴家長填妥回條，於九月六日前交回 李懿德主任。

此致

貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長 _____ 謹啟
(石志端)

二零一七年九月四日
(通告負責人：李懿德主任)



輔導班 回 條

IC/SC/10C/17-18

(請於 6/9/2017 交回班主任)

敬覆者：

本人已知悉 貴校通告 IC/SC/10C/17-18 有關輔導班事宜。

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

學生姓名	()
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)
*The school will **STOP** using **PAPER NOTICE** from 22/01/2018 onwards.

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/10/17-18

4 September, 2017

Dear Parents,

Remedial Classes

In order to help your child to catch up with the progress of our school curriculum, remedial classes will be arranged. Extra support will be provided by our teachers during the remedial sessions. It is important for the parents to support and cooperate with the school.

Details are as follows:

Subjects(Target)	Chinese (P.3 - P.6)
	Mathematics (P.3 – P.5)
Days	Tuesdays and Wednesdays
Time	07:50 to 08:25
Period	From 26 September to 13 December, 2017

Please complete the reply slip and return it to the Ms Lee on or before 6 September, 2017.

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Ms Lee Yee Tak)

✂



Remedial Classes

IC/SC/10/17-18

Reply Slip

(Please reply on or before 6/9/2017)

Dear Principal,

I have acknowledged your school notice IC/SC/10/17-18 regarding the **Remedial Classes**.

Student's name	()
Class	
Parent's name	
Parent's signature	
Contact number	
Date	